
Z á p i s n i c a 
––––––––––––––––––––––––––––– 

zo zasadnutia Komisie pre životné prostredie, verejnoprospešné služby a verejný poriadok 

pri Obecnom zastupiteľstve v Močenku zo dňa 02.10.2019 

 

 

Program:  
1./ Otvorenie        

2./ Došlá pošta - p. Melánia Szabová, sp. č. 3414/2019  

3./ Došlá pošta - p. Ľubomír Sysel, sp. č. 3532/2019  

4./ Došlá pošta - p. Ružena Lenická, sp. č. 3539/2019 

5./ Diskusia a záver    

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny                   

 

k bodu 1./   

Predseda komisie privítal a oboznámil všetkých prítomných členov komisie s 

programom dnešného zasadnutia.  

 

k bodu 2. 

Komisia sa oboznámila  so sťažnosťou, ktorú podala na Obecnom úrade v Močenku, 

sp. č. 3414/2019, p. Melánia Szabová, bytom Močenok, Sv. Gorazda, 647/189 na suseda  

p. Gabriela Packu, ml.. Komisia zistila, že u p. Packu bol vykonaný štátny stavebný dohľad. 

Podľa písomného vyjadrenia štátneho stavebného dohľadu obe stavby sa uskutočňovali bez 

územného rozhodnutia a stavebného povolenia. Stavebník si je tejto skutočnosti vedomý, má 

záujem odstrániť tento nezákonný stav a chce si začať vybavovať dodatočné stavebné 

povolenia.   

 

Komisia zároveň zistila, že na materiál, ktorý použil p. Packa, ako podklad pod 

pozemnú komunikáciu, predložil Okresnému úradu Šaľa, odboru starostlivosti o životné 

prostredie, faktúry na materiál použitý na cestu od spol. Bramac – strešné systémy s.r.o., 

Ivanka pri Nitre, ktorý má na odovzdanie odpadov vhodných na využitie v domácnosti súhlas 

od Okresného úradu Nitra. Osoba, ktorá prevezme odpad od držiteľa odpadu už odovzdaná 

vec sa nepovažuje za odpad.  

 

Pri miestnej obhliadke si komisia vypočula aj p. Szabovú, ktorá  tvrdí, že jej zdravotný 

stav sa zhoršil z dôvodu vytvorenej prašnej cesty na susednej nehnuteľnosti a nevhodne 

použitých materiálov na cestu, ktorá je podľa jej vyjadrenia veľmi prašná, rušná a na ceste sa 

denne premávajú autá veľkou rýchlosťou, čo im spôsobuje nemalú ujmu na majetku, ale aj na 

ich zdraví. Na základe uvedeného komisia doporučila nasledovné:   

 

doporučenie komisie: 

- písomne požiadať vlastníka nehnuteľnosti p. Gabriela Packu v rámci dobrých 

susedských vzťahov o tolerantnosť voči susedom, hlavne aby jazdili po ceste vo dvore, ktorú 

majú zriadenú na svojom pozemku podľa možnosti ohľaduplne, znížili rýchlosť jazdy, 

obmedzili dopravu na ceste, ktorá je podľa vyjadrenia susedov veľmi prašná, rušná a tým 

spôsobuje p. Szabovej nemalé zdravotné problémy.  

 

 



k bodu 3./  

Komisia sa oboznámila  so sťažnosťou, ktorú podal na Obecnom úrade v  Močenku, 

sp. č.  3532/2019,   p.  Ľubomír  Sysel,  bytom  Močenok, Vinohradská  1605/24  na  suseda 

p. Stanislava Hambáleka. Komisia vykonala priamo na mieste obhliadku, posúdila skutkový 

stav a dospela k názoru, že sťažnosť je opodstatnená, nakoľko dreviny - tuje sú zasadené 

v blízkosti rodinného domu a ihličie z nich môže padať do odkvapového systému sťažovateľa 

a konáre drevín sa opierajú o jeho rodinný dom. 

 

doporučenie komisie:  

- komisia doporučuje písomne vyzvať vlastníka nehnuteľnosti p. Stanislava 

Hambáleka a manž. a požiadať ich o opílenie drevín do takej výšky, aby ihličie nepadalo a 

neupchávalo odkvapový systém sťažovateľa a zároveň opíliť aj konáre drevín, ktoré sa 

opierajú o rodinný dom sťažovateľa.  

 

k bodu 4./  

Komisia sa zaoberala ďalšou sťažnosťou, ktorú podala na Obecnom úrade v Močenku, 

sp. č. 3539/2019, p. Ružena Lenická, bytom Močenok, Borzagoš 1039/19 na susedu p. Alenu 

Barbolyasovú.  Komisia  vykonala   priamo   na   mieste  obhliadku, posúdila  skutkový  stav 

a dospela k názoru, že sťažnosť je opodstatnená, nakoľko tento súkromný pozemok je 

zarastený burinou, čím sa sťažujú susedom podmienky na pestovanie záhradných plodín.  

 

doporučenie komisie:  

- komisia doporučuje písomne vyzvať vlastníčku nehnuteľnosti p. Alenu Barbolyasovú 

a požiadať ju o riadne a včasné zabezpečenia starostlivosti o svoju nehnuteľnosť o jej 

udržiavanie v takom stave, aby nedochádzalo k narúšaniu susedských vzťahov 

a k obmedzovaniu pestovania záhradných plodín na pozemkoch susednej nehnuteľnosti. 

Komisia zároveň konštatovala, že vlastník nehnuteľnosti sa musí starať aj o nevyužívaný 

pozemok.     

 

k bodu 5./      

Po prerokovaní programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na 

zasadnutí komisie a zasadnutie ukončil.  
 

 

Močenok, 02.10.2019                                                   
zapísala: Helena Blehová                                                      
  

  

 

 

                                                                                                Ing. Miroslav Pápay  

                                                                                                  predseda komisie                                                                              
 

 

Prílohy: 4 x 
 

Doručí sa: 
1./ PaedDr. Roman Urbánik, starosta obce 

2./ Mgr. Peter Sýkora, zástupca starostu obce 

3./ Ing. Lucia Hambalková 

4./ Ing. Miroslav Pápay, predseda komisie 

5./ a/a 

 


